

Kutipan zakat meningkat

Zakat Pulau Pinang catat peningkatan 10 peratus kutipan berbanding 2017

MUHAMMAD AMINURALIF
MOHD ZOKI

TASEK GELUGOR

Zakat Pulau Pinang mencatatkan kenaikan 10 peratus kutipan zakat pada tahun ini berbanding tahun lepas.

Pemangku Ketua Pegawai Eksekutif Zakat Pulau Pinang Datuk Sazali Hussein berkata, Zakat Negeri Pulau Pinang menyasarkan kutipan sebanyak RM110 juta pada tahun ini.

"Alhamdulillah, setakat ini kita melihat kutipan zakat bagi negeri ini mencecah RM79.8 juta, dan kita yakin dengan kutipan sebanyak ini ia akan sampai ke sasaran ditetapkan," katanya.

Beliau berkata demikian dalam sidang media selepas hadir dalam program ziarah asnaf anjuran Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (Angkasa) dengan kerjasama Zakat Negeri Pulau Pinang di Zakat Mart, Tasek Gelugor semalam.



Sazali (kiri) bersama Mohd Jamil beramah mesra dengan penerima rawatan di pusat hemodialisis zakat dalam program tersebut.

Katanya, setakat ini Zakat Pulau Pinang telah mengagihkan kira-kira RM70.4 juta untuk semua kumpulan asnaf di negeri ini.

Menurutnya, selain daripada memberikan bantuan kewangan secara terus kepada asnaf memerlukan, Zakat Pulau Pinang turut mengagihkan sumber zakat kepada kumpulan sasaran.

"Ia merangkumi dari segi tajaan pendidikan, latihan kemahiran, kursus dan projek-projek pembangunan asnaf melalui bengkel-bengkel yang dibangunkan.

"Selain itu, bantuan rawatan dialisis melalui Pusat Hemodialisis Zakat, Zakat Mart, Inapan Kasih Sayang, Pusat Latihan Zakat (Pulaza) dan sebagainya," katanya.

info

Zakat Negeri Pulau Pinang menyasarkan kutipan sebanyak RM110 juta pada tahun ini

Mengulas lanjut mengenai program ziarah asnaf tersebut, katanya, ia bertujuan memberi pendedahan dan pengalaman berkaitan pembangunan asnaf yang dilaksanakan oleh Zakat Pulau Pinang kepada koperasi-koperasi yang terlibat serta peranan Angkasa sebagai wakil amil operasi.

Turut hadir Pengerusi Jawatankuasa Perhubungan Angkasa Pulau Pinang Mohd Jamil Othman.

Perpustakaan Koperasi
Malaysia ANGKASA